
 

Concept verslag van het Presidium op 19 december 2023 

Aanwezig: mevrouw Broekers-Knol (voorzitter), de heer Faber, de heer Van der Veldt, de 

heer Slewe, de heer Heukels, dhr. Vernooij, mevrouw Roos, mevrouw Smit (griffier). 

Afwezig met kennisgeving: de heer Harder (VVD), de heer Koster (PvdA). 

 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

De heer Harder en de heer Koster hebben zich afgemeld.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

De voorzitter geeft aan dat er nog geen verslag is van het presidium van 7 november, 

dit wordt volgend presidium besproken. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Korte terugblik raadsvergaderingen van 7 en 30 november 2023 

Deze vergaderingen zijn prima verlopen, er zijn geen opmerkingen. Er worden 

complimenten uitgesproken voor eenieder, voor het prettige verloop. 

 

4. Vooruitblik raadsvergadering 21 december 2023 

 Er zijn nog enkele technische vragen over de verordening op de Rekenkamer 

die voorligt. De voorzitter citeert uit een mail die zij heeft ontvangen van de 

voorzitter van de rekenkamercommissie, waarmee deze worden beantwoord. 

 Naar aanleiding van het door de rekenkamercommissie aangeleverde rooster 

van aftreden zijn er geen vragen of opmerkingen meer. 

 Mevrouw Roos geeft aan dat zij de Hemelwaterverordening graag van de 

agenda zou willen halen, omdat dit onderwerp haar grote zorgen baart. Zij zal 

dit bij het vaststellen van de agenda voorstellen. 

 

5. Ingekomen mail van mevrouw Roos 

Mevrouw vraagt of de mogelijkheid bestaat dat partijen wellicht gebruik kunnen 

gaan maken van de ruimte in de plaatselijke krant om iets te schrijven. 

 De burgemeester geeft aan dit na te zullen vragen bij de afdeling 

Communicatie. 

Verder vraagt mevrouw Roos of het mogelijk is dat raadsleden en partijen duidelijker 

in beeld worden gebracht op de website van de gemeente. 

 De burgemeester geeft aan dit te zullen navragen bij de afdeling 

Communicatie. 



Mevrouw Roos geeft aan dat zij graag met de raad in gesprek wil over de 

fractievergoedingen. Hierover zal zij een initiatiefvoorstel indienen. De griffier biedt 

aan dat de griffie hier eventueel bij kan ondersteunen.  

 

6. Bespreeknotitie Stellen van vragen door de raad 

De griffier heeft een bespreeknotitie opgesteld omdat gebleken is dat het RvO niet 

meer helemaal overeen komt met de werkelijkheid. 

Afgesproken wordt dat: 

 Technische vragen voortaan aan de gehele raad kenbaar worden gemaakt, 

evenals de beantwoording. 

 Niet ingediende maar wel aangekondigde rondvragen voortaan via een 

Raadsinformatiebrief worden afgedaan, deze brief wordt op de LIS geplaatst. 

 De mogelijkheid wordt gecreëerd om rondvragen onaangekondigd te stellen, 

echter hierbij bestaat dan het risico dat er niet direct een antwoord is. De 

voorkeur blijft altijd om vragen tijdig aan te kondigen. 

 De griffier zal bovengenoemde wijzigingen (voor zover van toepassing) 

meenemen met de wijzigingen van het RvO. 

 

7. Vertrouwenscommissie Bloemendaal 2024 

De volgende personen zullen plaatsnemen in de Vertrouwenscommissie: 

VVD: de heer Harder (voorzitter) 

HvB: mevrouw Roos (plv voorzitter) 

GrL: de heer Faber 

LB: de heer Heukels 

ZB: de heer Slewe 

PvdA: de heer Koster 

D66: de heer Oude Weernink 

CDA: -  

 

Verder wordt afgesproken dat namens het college Wethouder Heijink zal worden 

gevraagd om deel te nemen als adviseur. De gemeentesecretaris wordt toegevoegd 

als plaatsvervangend secretaris. De griffier is secretaris en laat zich indien nodig 

bijstaan door een griffiemedewerker. 

 

Er wordt verder besloten dat: 

 De burgemeester direct na de jaarwisseling contact op zal nemen met de CdK 

om concrete tips te vragen over de profielschets. 

 Er geen verdere begeleiding wordt gezocht voor het opnieuw opstellen van 

de profielschets. 

 De eerder geprikte data voor de profielschetsbijeenkomsten (22 en 25 januari 

2024) vooralsnog blijven staan. 

 De sollicitatietraining zoals gepland doorgang zal vinden via BestMan. 



 

De griffier zal aan de leden van de vertrouwenscommissie i.o. een mail sturen met 

daarin alle data. 

 

8. Rondvraag 

Er is niets voor de rondvraag. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst. 


